

DÉCLARATION UE DE CONFORMITÉ EU DECLARATION OF CONFORMITY



Fabricant / Manufacturer :
CATU SAS, 10 avenue Jean Jaurès
92222 Bagneux - FRANCE

La présente déclaration de conformité est établie sous la seule responsabilité du fabricant.
This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.

Objet de la déclaration : **Testeur d'isolement numérique MX720**
Object of the declaration : Digital insulation tester MX720

L'objet de la déclaration décrit ci-dessus est conforme à la législation d'harmonisation de l'Union applicable :

The object of the declaration described above is in conformity with the relevant Union harmonisation legislation :

- **Directive Basse Tension 2014/35/UE**
2014/35/UE Directive for Low Voltage electrical equipment
- **Directive Compatibilité Electromagnétique 2014/30/UE**
2014/30/UE Directive for Electromagnetic Compatibility
- **Directive RoHS 2011/65/UE + 2015/863/UE**
2011/65/UE and 2015/863/UE Directive for Restriction of Hazardous Substances

sous réserve d'une utilisation conforme à sa destination et/ou d'une installation conforme aux normes en vigueur.
on condition that is (they are) used in the manner intended and/or in accordance with the current installation standards.

Normes harmonisées appliquées et/ou autres spécifications techniques, incluant la date, par rapport auxquelles la conformité est déclarée :

Relevant harmonised standards used and/or other technical specifications, including the date, in relation to which conformity is declared :

- EN 61010-1: 2010+A1: 2019
- EN 61010-2-030: 2021
- EN 61010-2-033: 2021
- EN 61326-1: 2013
- EN 61326-2-2: 2013

Le laboratoire **Shenzhen Huatongwel International Inspection Co. Ltd** a effectué les essais CEM et a établi le certificat n° **CTEE2207012601**

The laboratory Shenzhen Huatongwel International Inspection Co. Ltd performed the ECM tests and issued the certificate n° CTEE2207012601

UE 0168 A

Bagneux, le : 18/04/2023

Jean-Paul BOFFA (Directeur)

Catu

10 avenue Jean-Jaurès - B.P.2 - 92222 Bagneux cedex, France

Tél : +33 (0)1 42 31 46 00

SAS au capital de 1 955 360€ - RCS Nanterre : 552 035 826 - APE 2651B - TVA intracommunautaire FR 09 552 035 826

catuelec.com

F_089 H